

### **Ava Irandoost – Artist Bio (english)**

Ava Irandoost is an award winning filmmaker performance artist music producer and Dj. She grew up in Tehran and left her country at the age of 18 to study architecture at The University of the Arts in Berlin where she received her Masters in Architecture. There Irandoost discovered the multifaceted nature of her character and the desire to tell stories through different manifestations of art expressing herself through video work writing film and music. Irandoost says „I am interested in creating spaces internal and external spaces of both the characters and the geometrical room. I want to explore the intersection of these areas that’s where the story is happening.“

### **Ava Irandoost – Artist Bio (deutsch)**

Ava Irandoost ist eine preisgekrönte Filmemacherin, Performancekünstlerin, Musikproduzentin und DJane. Sie wuchs in Teheran auf und verließ mit 18 Jahren ihr Land, um an der Universität der Künste in Berlin Architektur zu studieren und dort ihren Master in Architektur zu machen. Dort entdeckte Irandoost die facettenreiche Natur ihres Charakters und den Wunsch, Geschichten durch verschiedene Manifestationen von Kunst zu erzählen, die sich durch Videoarbeiten, das Schreiben von Film und Musik, ausdrückt. Irandoost sagt: „Ich interessiere mich dafür, Räume innerhalb und außerhalb sowohl der Charaktere als auch des geometrischen Raums zu schaffen. Ich möchte die Schnittmenge dieser Bereiche erkunden, dort wo die Geschichte passiert.“